
  
 
 
Schriftelijke vragen van de Statenfracties PvdA en GroenLinks  
 
Betreft: Openbaar vervoer verbinding Breda-Utrecht 
 
Netersel / Oosterhout, 13 juli 2017 
 
Geacht College, 
 
In de Statenvergadering van 16 april 2016 is de motie “Onderzoek ov verbinding Breda – Utrecht” 
aangenomen. Hierin wordt het college gevraagd onderzoek te doen om naar verbetering te zoeken van de bus 
(spoor) verbinding tussen Breda en Utrecht (smart corridor) als oplossingsrichting voor de (toekomstige) 
vervoersvraag. In de bijlage sturen wij deze motie mee. 
 
De fracties van de PvdA en GroenLinks hebben de volgende vragen aan uw College: 

1. Hoe staat het met bovengenoemd onderzoek en wanneer wordt het eindrapport opgeleverd? 
2. Welke partners heeft u betrokken bij dit onderzoek? 
3. Wat werd er onderzocht, een nieuwe spoorverbinding en/of ook HOV-lijn? 
4. Wordt in het project A27 Lunetten-Hooipolder rekening gehouden met toegankelijkheid voor een 

hoogwaardige ov-verbinding? 
5. Ziet GS mogelijkheden om huidige ov-verbinding binnen de concessie te versterken? 
6. Zijn hierover gesprekken gevoerd met de betrokken gemeenten en Arriva? 

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
 
PvdA    GroenLinks 
 
 
 
 
Ben Maas   Sjo Smeets 
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